

[CB-CDA 2015-052]

NOTICE OF THE BOARD

On July 15, 2014, the Motion Picture Association - Canada (MPA-C) requested leave to intervene in respect of the 2015 tariff, as per the attached letter.

On July 30, 2015, MPA-C made the same request for the same tariff but for the year 2016 (also attached).

Unless parties object to it by no later than **Wednesday, September 9, 2015**, the Board intends to grant MPA-C's request for 2015 and 2016 similarly as it did for 2013 and 2014 (see attached Ruling and Notice).

AVIS DE LA COMMISSION

Le 15 juillet 2014, l'Association cinématographique - Canada (AC-C) déposait une demande en intervention (ci-jointe) à l'égard du tarif pour 2015.

L'AC-C faisait la même demande le 30 juillet 2015, à l'égard du même tarif mais pour l'année 2016 (voir ci-joint).

À moins que les parties ne s'y objectent au plus tard le **mercredi 9 septembre 2015**, la Commission a l'intention d'accorder la requête de l'AC-C pour les années 2015 et 2016 de la même façon qu'elle l'a fait pour 2013 et 2014 (la décision et l'avis sont joints).

Attachments:

[1\) Ruling of the Board \(2012-11-16\).pdf;](#)

[2\) Notice of the Board \(2013-09-03\).pdf;](#)

[3\) MPA-Canada Objection to SODRAC 5 2015 \(2014-07-15\).pdf;](#)

[4\) MPA-Canada Objection to SODRAC 5, 6 & 7 2016 \(2015-07-30\).pdf.](#)